

Protokoll fört vid styrelsemöte nr. 8 med ÖOF 251001

Plats: LOK-gården.

Närvarande: Ebba Hedegård, Mattias Nilsson, Julia Modig Tjärnström, Johan Pettersson, Maria Lillieström, Per Magnusson, Eva-Karin Jönsson, Nicklas Levinsson, Mia Österlund, Johan Åtting och Joakim Kjellberg.

Meddelat förhinder: Lena Fröberg, Johan Knutsson och Sara Forsberg

1. Ebba hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat.
2. Dagordningen godkändes och Eva-Karin Jönsson utsågs till sekreterare.
3. Till dagens möte var ungdomskommittén särskilt inbjudna och de började med att berätta om sitt årshjul och hur aktiviteterna där cirkulerar mellan klubbarna i distriktet. Detta utgör basen i kommitténs verksamhet. Vi diskuterade bl.a. om svårigheter att få med ungdomar på läger och resor och att ta steget från att springa ungdomsserien till att delta på en nationell tävling. Ett problem är att antalet ungdomslag minskat på budkavlarna och där kunde en ändring av klasserna göra att antalet lag ökar, t.ex. som Stigtomtakavlens klassindelning, DH13-16.
4. Interimsbeslut
Det har inte tagits några interimsbeslut.
5. Ekonomi
OF-bidraget för första halvåret 2025 är på ingång.
6. Ebba informerade från SOFT:s distriktsmöte #5 och #6 och en diskussion där om att den centrala styrningen innebär för höga krav på t.ex. karta och tävlingsarrangemang när det gäller att arrangera värdetävlingar. Det blir mycket svårt att hitta arrangörer. Motioner till förbundsmötet 14-15 mars 2026 ska vara inne senast 1 november.
7. Skrivelser och rapporter
 - a) Östergötlands Idrottshistoriska Sällskap har utkommit med medlemstidning nr 3 2025.
 - b) Alla 27 registrerade föreningar i vårt distrikt har betalat sin medlemsavgift till SOFT för året.
 - c) Maria L rapporterade att jobbet med att hitta en tredje person till valberedningen från centrala delen har fortsatt men ej haft någon framgång. Tills vidare består valberedningen av två ledamöter: Marianne Nyman från TGOK och Petra Nilsson från NAIS OK.

8. Information från arrangörskommittén

Samtliga årets arrangemang har fungerat bra.

Till årsskiftet kommer kommittén att utökas med Joakim Kjellberg (från ungdomskom.) och han tar ansvar för Mark o Vilt.

9. Övriga frågor

a) Diskussionspunkter för konferensresan till Gotland blir bl.a.

Problemet med att hitta ledamot till valberedningen

Intressekonflikter

Skriva ev. motion till SOFT

b) Lena F fick i uppdrag att kontakta Markus Andersson i Matteus SI för att ordna ett utbildningstillfälle med rubriken ”Från laserdata till träningskarta”.

10. Mötet avslutades

.....
Ebba Hedegård, ordf

.....
Eva-Karin Jönsson, sekr.